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Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

 

 
 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 
 

 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie opłat ponoszonych przez rodziców za żłobki. 
 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 w związku z podniesieniem opłat za pobyt dzieci w żłobkach poznańskich oraz mając na uwadze 
fakt, że Zakład Ubezpieczeń Społecznych wypłaca środki w ramach programu „Aktywny rodzic” zgodnie z 
przyjętym harmonogramem wielu rodziców nie jest w stanie na bieżąco regulować zobowiązań wobec 
żłobków. Podniesiona została wysokość opłat, które rodzice muszą ponosić za żłobek, jednocześnie 
czekając na wypłatę wsparcia w ramach programów rządowych.  
 
 W związku z powyższym proszę o informację, czy rodzice dzieci przebywających w poznańskich 
żłobkach mogą liczyć na wsparcie w postaci odroczenia terminu płatności za żłobek (bez naliczania 
odsetek z tego tytułu)? (Lub) czy poznańskie żłobki w jakiś inny sposób wspierają rodziców w trudnym 
okresie przejściowym jakim jest czas od podniesienia wysokości opłat za żłobek do momentu otrzymania 
świadczenia z programu rządowego (1500 zł)? 
  

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 
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